



交流儿童姓名: 杨旭宗 (GUZ SMC) 7 交流儿童号码: WGC 6099-1180322 杨瑞

Unternehmensberatung

资助人姓名: Talentschmiede AG 资助人号码: 1165371 (德国)

.....叔叔阿姨..... 您好!

这是我给您写的第一封信, 我是您在中国资助的儿童, 也是您的小朋友, 我叫: 杨旭宗.....

我的家庭和家乡特色

我家的特色是枸杞和土豆 枸杞红红的 小小的 土豆黄黄的

我的学校和小朋友

我的学校是本村小学, 我的朋友是陈苗苗, 王瑞宇, 郝国强。

我还想对您说: 希望你能每天开心快乐! 谢谢!

祝您一切都好, 盼望您的回信

您资助的儿童: 杨旭宗

2016年 6月 9日

注: (若此信为他人代写, 请注明代写人姓名及与交流儿童的关系)

代写人姓名: 杨慧慧 与交流儿童的关系: 姐姐.....

代写原因: 不会写信.....



Thank you !

Sponsored Child's Name : Xuzong Yang SC No : (6099-1180322)

Sponsor's Name : Talentschmiede AG SP No : (1165371)(GNO)

Translation of your Sponsor Child's letter:

June 9, 2016

Dear Talentschmiede AG,

Hello! This is the first letter I'm writing to you, I am your Chinese sponsored child as well as your little friend, I'm Xuzong Yang.

Firstly I'd like to introduce my family and my hometown to you. My hometown is famous for red medlars and yellow potatoes.

Then I'd like to tell you something about my school and little friends, my primary school is in my village. My friends are Miaomiao Chen, Ruining Wang and Guoqiang Hao.

I want to say, thank you for your care and help to me. Wish you a good health!

I hope you every success! I look forward to your letter!

Loved yours,

Xuzong Yang

This letter was written by Xuzong Yang's sister as the child is too young.

